
Včelky poprvé na mistrovství republiky
 
Dotřetice všeho dobrého, jak se říká. Dvakrát jsme se snažili jet na mistrovství republiky v 
cheerleadingu a kvůli zraněním jsme jet nemohli. Letos se to podařilo ve velkém. 
Poprvé bylo vytvořeno předkolo, ve kterém pět nejlepších účastníků v dané kategorii postoupí do
finále.
Prvostupňoví se předvedli v individuálních vystoupeních. Růženka a Barunka nadchly porotu, 
která se o nich zmínila, že jsou velkými talenty. Není to jen tak placnutí do vody, poněvadž v 
takové rychlosti má porota pouze pár vteřin na popsání vystoupení. Obě Včeličky ukázaly, co 
umí. V akrobacii jsme udělali velký pokrok, škoda, že oba trenéři se před tímto turnajem zranili, a
nemohli být přítomni. Každopádně do příštího roku se máte nač těšit. Fliky a salta Včeliček 
uvidíte.
Třetí nominací byl group stunt peewee (nebo-li jedna pyramida prvostupňových). Porota 
pochválila Ruženčinu flexibilitu, vysoké kolíbky celé pyramidy a bylo nám řečeno v bodovacích 
listinách, že máme velký potenciál.
Děvčata si vyzkoušela v letošním roce své první veřejné soutěžní vystoupení. Pevně věříme, že 
příští rok půjdeme jen výš a výš.
V seniorské kategorii jsme měli dvě želízka v ohni. Vystupovali jsme v kategorii Double cheer hip
hop dance. Šárka (9. A) a Verča (loňská absolventka) se svým vystoupením umístily na 10. 
místě v konkurenci soupeřek z celé České republiky. Škoda, že Šárce nebylo nejlépe a kvůli 
nemoci nemohla předvést svůj nejlepší výkon. I tak je to velký úspěch.
Johanka (9. B) s Áňou, taktéž absolventkou naší školy, předvedly úžasné duo, které ocenili jak 
diváci, tak i konkurenční týmy.
Myslete na nás, držte nám pěsti a pojďte nám fandit 10. května do Kongresového centra, kde 
budeme v seniorské kategorii bojovat o postup na mistrovství Evropy.
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